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      Asociaţia  Centrul Internaţional Antidrog şi pentru Drepturile Omului (CIADO) a 
fost reprezentată Dl. Acad Constantin Bălăceanu Stolnici, preşedintele  organizaţiei şi
domnul Lazăr Gigel, reprezentant CIADO la Comisia  Europeană.  

                        

  

      În cadrul conferinţei, ministrul Nicolae Bănicioiu a declarat  următoarele: „Vreau să
mulţumesc Asociaţiei Centrul Internaţional  Antidrog şi pentru Drepturile Omului pentru tot ceea
ce a făcut şi va  face şi de acum înainte pentru a combate un flagel care, din păcate,  face
foarte multe victime în rândul generaţiilor tinere şi nu numai.

  

      

  

  

Tinerii nu trebuie să considere că drogurile sunt o distracţie  sau o modalitate de petrecere a
timpului liber, ci trebuie să fie  conştienţi de efectele nocive ale acestora, întrucât afectează
starea de  sănătate şi comportamentul în societate.
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Este de datoria noastră ca reprezentanţi ai statului român să ne  implicăm şi să susţinem astfel
de iniţiative deoarece lupta împotriva  drogurilor este dificilă şi nu trebuie tratată superficial.

  

Din punctul meu de vedere este una dintre problemele principale cu  care se confruntă
generaţia tânără. Ideea acestui protocol a venit din  partea CIADO, iar astăzi ne alăturăm lor
pentru a răspândi acest mesaj  în rândul tinerilor. Vom pune la dispoziţie toată infrastructura pe
care  o deţinem ca informarea lor să fie cât mai completă. Parteneriatul este  un prim pas în
această direcţie pentru noi, iar eu voi continua să  militez la nivelul Guvernului pentru reducerea
riscurilor la care sunt  expuşi tinerii în prezent în ceea ce priveşte consumul de droguri.”

  
  

  

La rândul său, preşedintele CIADO, dl. Acad Constantin Bălăceanu  Stolnici a afirmat:
„Mulţumesc în primul rând că aţi acceptat această  propunere. Suntem bucuroşi că suntem la
Ministerul Tineretului şi  Sportului pentru că problema consumului de droguri este în special 
dominantă în spaţiul acesta – al elevilor de liceu, unde procentajul  celor care au consumat
droguri a ajuns la 11% şi cel al studenţilor,  unde a ajuns la 21%. Trebuie să fim conştienţi de
faptul că drogurile  distrug organismul din punct de vedere biologic, cât şi personalitatea 
umană. Intenţia noastră este ca prin acest parteneriat să blocăm cererea  şi producerea acestor
substanţe, iar pentru ca acest lucru să fie  realizabil trebuie să se implice fiecare membru al
societăţii şi cât mai  multe organizaţii nonguvernamentale.

  

Noi suntem una dintre acestea şi ne dorim să ajutăm statul, iar  statul, la rândul său, să ne ajute
pe noi. La nivel de informare am  organizat alături de liceul Dimitrie Paciurea proiectul intitulat
„Artă  contra drog”, prin intermediul căruia elevii îşi exprimă viziunea asupra  efectelor nocive pe
care le au drogurile asupra corpului şi minţii  umane. Intenţionăm ca aceasta să fie numai una
dintre iniţiativele  noastre şi în viitorul apropiat să demarăm multe altele.”

  

La această conferinţă au mai participat Valentina Ştefania Duminică,  Secretarul de Stat pentru
învăţământ preuniversitar, şi Acad. prof. dr.  Victor Voicu, secretar general al Consiliului Ştiinţific
Antidrog şi o  parte dintre elevii care au realizat picturile.
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